

Arab Platform for Ordering and Offering Industrial Commodities and Products and Keeping up with the Coronavirus Repercussions	المنصة العربية لطلبات وعروض السلع والمنتجات الصناعية ومواكبة تداعيات وباء فيروس كورونا
<p>Dear Abu Dhabi Chamber Members, Greetings, Extending you our best regards, we would like to inform you that the Arab Industrial Development and Mining Organization has incorporated the Arab Platform for Ordering and Offering Industrial Commodities and Products in order to keep up with the Coronavirus repercussions.</p> <p>The Platform includes several accesses. One of which is an access for the Arab countries for Ordering and Offering food products as well as pharmaceutical, hygienic and drug tools which are currently in high demand.</p> <p>Accordingly, exporting institutions and corporates in the UAE can take advantage of this Platform by registering their promotional data and offers of their products via:</p> <p>www.aidmo.org/covid19</p>	<p>السادة / أعضاء غرفة أبو ظبي المحترمين</p> <p>نهدىكم من غرفة تجارة وصناعة أبوظبي أطيب التحيات، ونود إعلامكم بأن المنظمة العربية للتنمية الصناعية والتعدين قامت بإنشاء المنصة العربية لطلبات وعروض السلع والمنتجات الصناعية لمواكبة تداعيات وباء فيروس كورونا .</p> <p>و تشمل المنصة عدة مداخل من بينها مدخل لطلبات وعروض الدول العربية من السلع والمنتجات الغذائية والمعدات الطبية والصحية والدوائية التي يزداد الطلب عليها في الوقت الراهن .</p> <p>وعليه فإنه يمكن للشركات والمؤسسات التصديرية في الدولة الاستفادة من هذه المنصة من خلال تسجيل البيانات والعروض الترويجية للمنتجات عبر الرابط التالي :</p> <p>www.aidmo.org/covid19</p>

Tel: 026177474



غرفة أبوظبي
ABU DHABI CHAMBER

PO Box 662 Abu Dhabi, UAE
